
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2015-09-14 

 
Närvarande: Marie Andersson, ordförande, Lina Karlsson, vice ordförande, Carina Björk, sekr. 

Ida Nilsson, suppleant 

Frånvarande: Per Krabbe, kassör, Tord Hansson, ledamot, Joakim Kjellgren, suppleant. 

 

§ 74. Öppnande Ordföranden Marie Andersson hälsade de närvarande välkomna  

och förklarade mötet öppnat. 

§ 75. Kallelsen Godkändes. 

§ 76. Dagordningen Godkändes. 

§ 77. Föregående mötesprotokoll Godkändes. 

§ 78. Kommunen Inget.   

§ 79. Inkomna skrivelser, Inget 

§ 80. Avsända skrivelser, Inget. 

§ 81. Rapport Kassör, Inget 

§ 82. Rapport R U K, Det kom ca 165 st. deltagare och utställningen gick plus. 

§ 83. Rapport H U K, Alla höstens kurser är igång (9 st.). 3 st. går agility instruktörs-utbildning; 

Sara Brant, Sara Kellerman och Anna Strandberg. 

§ 84. Studiefrämjandet, Marianne på Studiefrämjandet slutar i januari. Lina ser över våra 

möjligheter att lösa kurshanteringen. 

§ 85. Rapport Tävl. kommittén. Vid mötet den 25/8, - svårt att få tag i funktionärer till 

söktävlingen. Agility – behövs fler instruktörer, bara en (Nalle Jansson) idag. Det är brist 

på brukstävlingsledare & Lydnadstävlingsledare, Tävlingssekreterare bruks & lydnad 

behöver ett tillskott av 2 personer. Anne Fallelsen lämnar kommittén och Annica Sandberg 

tar över.  

§ 86. Rapport Tjänstehund Inget. 

§ 87. Rapport Kök/Servering, Sune Arvidsson ordnar med kassalådan till köket. 

§ 88. Rapport Stuga/Tomt, Ida Nilsson ser över vad man kan göra åt underlaget på klubbens 

parkering, hon kontaktar Hallarna och återkommer.  

Inkommit ett förslag kring att sätta klubbens förråd mot fotbollsplanen Marie diskuterar 

med Henrik om ett förslag till lösning och återkommer i frågan. 

Stugan är uthyrd 3/10 och 15/11 och 5+6/10 börjar jägarskolan och de hyr en lokal. 

§ 89. Rapport Hemsidan(ny post), Inget. 

§ 90. Verksamhetsplan, 15 oktober medlemsmöte, 17 oktober klubbmästerskap. 

§ 91. Styrelsens beslut/uppföljning(ny post), Carina Björk sammanhållande 

utställningsansvarig.  

Klubben ska bilda en kommitté för klubbens Jubileum år 2017.  

§ 92. Nästa styrelsemöte 12 oktober 1900, fika 18.30. (Ida fixar fika) 

§ 93. Avslut Ordförande Marie Andersson tackade de närvarande för visat intresse och 

förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet 

 

 

 

___________________ _____________________ 

Carina Björk, sekr. Marie Andersson, ordf. 


